



SCHEDULE OF SERVICES – NOVEMBER 2017

Sunday	Monday	Tuesday	Wednesday	Thursday	Friday	Saturday
<b>Monday, November 6: PARISH FEASTDAY</b> of the Holy Virgin Cathedral. Celebration of the <b>10th Anniversary of Russian Church Unity &amp; 25th anniversary of Archbishop Kyrill's episcopacy</b> . Greeting of the Bishop & Liturgy at 9:30 am.			<b>1</b> <i>St. John of Kronstadt.</i> Feastday of cathedral side altar. Liturgy at 9:00 am.	<b>2</b>	<b>3</b>	<b>4</b> <i>Kazan Icon of the Theotokos.</i> Liturgy at 8:00 am.  Vigil at 6:00 pm.
<b>5</b> <i>Holy Apostle James.</i> Lit. at 7:30/9:45 am.  <b>FEASTDAY Vigil</b> at 6:00 pm.	<b>6</b> Icon of the "Joy of All Who Sorrow." <i>Cathedral Feastday!</i> <b>One</b> Liturgy at 9:30 am, procession and festal meal.	<b>TUESDAY, NOVEMBER 7:</b> <b>100th ANNIVERSARY OF THE BOLSHEVIK REVOLUTION</b> 6:00 pm: <b>Memorial Service</b> for the victims of mass red terror 7:00 pm: <b>Lecture</b> by Archpriest Nicholas Karipoff (Australia) – open to the public.			<b>10</b> <i>St. Job of Pochaev.</i> Liturgy at 8:00 am.	<b>11</b> Annual Memorial Service at the <b>Mare Island</b> Cemetery at 11:00 am.  Vigil at 6:00 pm.
<b>12</b> <i>23rd Sunday after Pentecost.</i> Lit. at 7:30/9:45 am.	<b>13</b> <i>Stts. Spyridon &amp; Nicodemus the Prosphora-bakers.</i> Liturgy at 8:00 am.	<b>14</b>	<b>15</b>	<b>16</b>	<b>17</b>	<b>18</b>  Vigil at 6:00 pm.
<b>19</b> <i>24th Sunday after Pentecost.</i> Lit. at 7:30/9:45 am.	<b>20</b>	<b>21</b> <i>Archangel Michael.</i> Liturgy at 8:00 am.	<b>22</b>	<b>23</b> <i>Thanksgiving Day.</i> Liturgy at 9:00 am. Thanksgiving Service at 10:30 am.	<b>24</b> <i>Montreal Iveron Myrrhstreaming Icon of the Theotokos.</i> Liturgy at 8:00 am.	<b>25</b>  Vigil at 6:00 pm.
<b>26</b> <i>25th Sunday after Pentecost. St. John Chrysostom. English</i> <b>Liturgy</b> at 7:30 am, <b>Slavonic</b> at 9:45 am.	<b>27</b>	<b>28</b>  <b>No Liturgy</b>  <b>Nativity Fast begins</b>	<b>29</b> <i>Holy Apostle Matthew.</i> Liturgy at 8:00 am.	<b>30</b> <i>St. Sebastian of San Francisco &amp; Jackson.</i> Liturgy at 8:00 am.	<b>Services are conducted DAILY at Holy Virgin Cathedral: Liturgy at 8:00 am, Vespers &amp; Matins at 6:00 pm.</b>  <b>The cathedral is open ALL DAY every day.</b>	

6210 Geary Boulevard • San Francisco, California, 94121 • www.sfsobor.com • Tel: (415) 221-3255

ДУХОВЕНСТВО: Прот. Петр Перекрестов: (415) 387-5164 • Прот. Сергей Комар: (415) 751-4623 • Иерей Сергей Кирюхин: (415) 577-4257



РАСПИСАНИЕ БОГОСЛУЖЕНИЙ – НОЯБРЬ 2017 г.

воскресенье	понедельник	вторник	среда	четверг	пятница	суббота
<b>Понедельки 6 ноября: ПРЕСТОЛЬНЫЙ ПРАЗДНИК</b> кафедрального собора и празднование <b>10-летия</b> <b>восстановления единства</b> в Русской Церкви и <b>25-летие архиерейства архиепископа КИРИЛЛА.</b> Литургия в <b>9:30 ч. утра</b> , крестный ход и трапеза.			<b>1</b> <i>Св. Иоанна</i> <i>Кронштадтского,</i> праздник придела. Лит. в 9 часов утра.	<b>2</b>	<b>3</b>	<b>4</b> <i>Казанской Иконы</i> <i>Божией Матери.</i> Лит. в 8 час. утра.  Всенощная в 6 ч. веч.
<b>5</b> <i>Святого ап. Иакова</i> Лит. в 7:30/9:45 ут.  <b>Праздничная</b> <b>всенощная в 6 ч. веч.</b>	<b>6</b> <i>Иконы Божией Матери</i> <b>Всех скорбящих</b> <b>Радости.</b> Одна литургия в 9:30 часов утра,	<b>Вторник 7 ноября:</b> <b>100-летие Большевицкой революции.</b> В 6 ч. веч: <b>ПАНИХИДА</b> по жертвам красного террора 7 ч. веч: <b>Открытое собрание</b> – доклад прот. <i>Николая Карыпова (Австралия)</i>		<b>9</b>	<b>10</b> <i>Преподобного Иова</i> <i>Почаевского.</i> Литургия в 8 утра.	<b>11</b> Панихида по русским морякам на острове Мэр-Айленд в 11 ут.  Всенощная в 6 ч. веч.
<b>12</b> <i>Неделя 23-я по</i> <i>Пятидесятнице.</i> Лит. в 7:30/9:45 ут.	<b>13</b> <i>Препп. Спиридона и</i> <i>Никодима просфор-</i> <i>ников Печерских.</i> Литургия в 8 утра.	<b>14</b>	<b>15</b>	<b>16</b>	<b>17</b>	<b>18</b>  Всенощная в 6 ч. веч.
<b>19</b> <i>Неделя 24-я по</i> <i>Пятидесятнице.</i> Лит. в 7:30/9:45 ут.	<b>20</b>	<b>21</b> <i>Собор Архистратига</i> <i>Михаила.</i> Литургия в 8 утра.	<b>22</b>	<b>23.</b> <i>День Благодарения.</i> Лит. в 9 ч. утра. Молебен в 10:30 ут.	<b>24</b> <i>Монреальской</i> <i>Иверской Мирото-</i> <i>чивой Иконы.</i> Литургия в 8 утра.	<b>25</b>  Всенощная в 6 ч. веч.
<b>26</b> <i>Св. Иоанна Златоуста.</i> Лит. <b>по-английски</b> в 7:30; <b>по-славянски</b> в 9:45 часов утра.	<b>27</b>	<b>28</b>  Литургии нет  Начало Рождественского поста	<b>29</b> <i>Св. апостола Матфея.</i> Литургия в 8 утра.	<b>30</b> <i>Преп. Севастиана</i> <i>(Дабовича), Сан-</i> <i>Францисского и</i> <i>Джексонского.</i> Литургия в 8 ч. утра.	<b>В кафедральном соборе службы</b> <b>совершаются ЕЖЕДНЕВНО:</b> <b>утреннее в 8 часов утра, вечернее –</b> <b>в 6 часов вечера.</b>	